
Farm Information

The sanctuary farm is a project that was born from the goal of being ahead of 
market trends. It is not easy to begin planning with plans to bring coffee from 
different regions of the world to generate a new profile of Brazilian coffee. 
The coffees that grow here are reflections of the obstinacy of Luiz Paulo and 
his partners. Today, in addition to the traditional Brazilian varieties (like yellow 
bourbon), the farm has more than 30 exotic varieties of coffee, differentiated 
cultivation practices (such as shade plantation) and innovative processes (New 
Flavors). 

The Santuário Sul is next to one of the most traditional farms in Carmo de 
Minas, Irmãs Pereira, where it has its coffee benefited. 
Very carefully, the varieties planted there are monitored closely to be able to 
offer the best result within the climatic conditions of the region. In addition, 
Luiz Paulo himself makes sure to always taste the first samples of each of 
these coffees. 
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Coffees

This coffee has a full and intense  body 
with a medium acidity and high sweet-
ness.  Flavors of dried fruits and wood. 

Country:	 Brazil

Region:	 Carmo de Minas, MG

Farm:	 Fazenda Santuário Sul

Farm Size:	 120 ha (80 ha with coffee plants)

Altitude:	 1.300 masl.

Dried Fruits Wood

BRAZIL
Fazenda Santuário Sul

Varieties:	 Yellow Bourbon, Red	 Bourbon, 	
	 Gesha and other 28 varieties

Processing:	 Natural, Honey	

Grading: 	 Scr. 15up



Farm Informationen

Die Sanctuary Farm ist ein Projekt, das aus dem Ziel heraus geboren wur-

de, den Markttrends voraus zu sein. Es ist nicht einfach, mit der Planung zu 

beginnen und Kaffee aus verschiedenen Regionen der Welt zu bringen, um ein 

neues Profil des brasilianischen Kaffees zu schaffen.  

Die Kaffees, die hier wachsen, spiegeln die Hartnäckigkeit von Luiz Paulo und 

seinen Partnern wider. Heute verfügt die Farm neben den traditionellen brasi-

lianischen Sorten (wie Yellow Bourbon) über mehr als 30 exotische Kaffeesor-

ten, differenzierte Anbaupraktiken (wie die Schattenplantage) und innovative 

Verfahren (New Flavors).  

 

Santuário Sul liegt in der Nähe einer der traditionsreichsten Farmen in Carmo 

de Minas, Irmãs Pereira, wo sie ihren Kaffee anbauen lässt.  

Die dort gepflanzten Sorten werden sehr sorgfältig überwacht, um unter den 

klimatischen Bedingungen der Region das beste Ergebnis zu erzielen. Darüber 

hinaus stellt Luiz Paulo selbst sicher, dass er immer die ersten Proben jedes 

dieser Kaffees probiert.  
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Kaffees

Dieser Kaffee hat einen vollen und 
intensiven Körper mit einem mittleren 
Säuregehalt und hoher Süße.  Aromen 
von Trockenfrüchten und Holz. 

Land:		  Brasilien	

Region:		  Carmo de Minas, MG

Farm:		  Fazenda Santuário Sul

Anbauhöhe:		  1.300 müNN. 		

Trockenfrüchte Holz

BRASILIEN
Fazenda Santuário Sul 

Varietäten:		  Yellow Bourbon, Red Bour		
		  bon, Gesha und 28 andere 		
		  Varietäten

Aufbereitung :		  Natural 	

Klassifizierung: 	 Scr. 15up


